
Mazierski Jozef

Radny Rady Miasta Wloctawek Wtoctawek 2.09.2019r

' ! , j: .,,:..i: ,i. r r€.i- :

,+', |e

0 2, 09, 2019

Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent m. Wlocldwka

Uprzejmie proszq o udzielenie odpowiedzi na proibq Pano

z-m. ul .Dziewirtska kt6ry w romoch wtorkowych przyjqi
interesant6w ponownie prosit bym ustolit na jakim etapie jest wykup dziatki pod
garaiem na tzw.,,matym potudniu" obejmujqcy dziotkq nr.22/L9 KM 75 by

zainwestowaC w stan techniczny garaiu itp.

Temat ten ciqgnie siq od 20L6 roku. Dlatego, tei uprzejmie proszq Pana

Prezydenta o udzieleni odpowiedziw powyiszej sprawie dlaczego tak dtugo

trwa wykup tej dziatki ijakie to sq dalsze trudnoici by zamknqi definitywnie
sprawq dla obywatela, ktory nie moie zrozumiei .............!

Z powa2aniem

Otrzymujq


